

The cleanest combustion technology available today.  
Capable of running on pipeline natural gas as well  
as alternate fuels such as biogas.

**FlexEnergy**

## CERTIFICATE / СЕРТИФИКАТ

August 1, 2012 / 1 августа 2012

This certificate was issued to verify that in accordance with the purchase and resale agreement № MPRSA-002RF, between FlexEnergy Energy Systems, Inc. and Taurus Energy, L.L.C., dated April 15, 2011:

**Taurus Energy, L.L.C.**

(180 Glastonbury Blvd., Suite 106, Glastonbury, CT 06033 USA),

*and its Russian affiliate*

**ООО «Таурус Энерджи»**

(Russia, 614000, Perm, 15v Komsomolskiy Prospect)

have the right to sell the MT250 micro-turbines on the territory of the Russian Federation.

Additionally, we welcome the initiative of our partner companies to seek out new markets on the territory of the Russian Federation, and act in the role of an engineering, procurement and construction contractor for the new MT250 installations.

FlexEnergy is committed to aid these activities by providing necessary project support and timely delivery of our products to the installation sites.

This Certificate is valid for a period of one year with:

- Rights to renew
- Commitment to complete projects initiated during the effective period.

By: \_\_\_\_\_

Name: \_\_\_\_\_

Title: \_\_\_\_\_

*Boris B Maslov*  
*BORIS MASLOV*  
*Vice President*

Настоящий сертификат выдан в подтверждение того, что в соответствии с генеральным соглашением о покупке и перепродаже № MPRSA-002RF от 15 апреля 2011 года компании:

**Taurus Energy, LLC**

(180 Glastonbury Blvd., Suite 106, Glastonbury, CT 06033 USA),

*и ее Российский партнер*

**ООО «Таурус Энерджи»**

(Россия, 614000, г.Пермь, пр.Комсомольский 15в)

являются партнерами FlexEnergy, Inc. по поставке на территорию Российской Федерации микротурбин MT250.

Кроме того, мы приветствуем инициативу вышеназванных компаний по поиску потенциальных клиентов на территории Российской Федерации и работу в качестве подрядчика по проектированию, снабжению и строительству объектов с применением микротурбин FlexEnergy.

Компания FlexEnergy, Inc. обязуется поддерживать данную деятельность, обеспечивая необходимое сопровождение проектов и своевременную доставку нашей продукции на производственные площадки.

Срок действия сертификата – 1 год,

- с правом продления;
- с сохранением принятых обязательств в случае прекращения действия сертификата.